Upcoming Events

المدرسة الكندية ثنائية اللغة Canadian Bilingual School Bringing Talent to Life

This Month at CBS

Bringing Talent to Life

VOL 1 - September 2025 **High School**

Sept. 1 1st instalment Fee due

Sept.1 **First Day of** school Gr 6-12

Sept.10 **Open House Evening**

Sept. 14-18 MAP Testing Dear CBS Families,

Welcome to the 2025–2026 School Year!

It is with great excitement that we welcome both returning and new students and families to another wonderful year at CBS. We are delighted to have you as part of our community, where our mission is to cultivate a respectful, safe, and supportive environment that promotes high expectations and academic achievement. Our commitment remains steadfast: to provide quality education and meaningful learning experi-



ences that prepare students socially, academically, and emotionally, equipping them with essential 21st-century skills.

As we begin the new academic year, we kindly remind parents to ensure the timely payment of the first installment of school fees. We also emphasize the importance of punctuality—students should arrive by 7:30 a.m. and be dressed in the proper school uniform each day. The school day runs from 7:30 a.m. to 2:30 p.m., Sunday through Thursday, and being on time sets the tone for productive learning.

We are delighted to invite you to our **Open** House on Wednesday, September 10th, after school. This event provides an excellent opportunity to meet your child's teachers, explore the curriculum, and discuss how we can work together to support your child's success this year. Your active participation plays a vi-

tal role in their educational journey.



On behalf of the entire CBS team, I extend my heartfelt gratitude for your continued support and partnership. Together, we look forward to an inspiring year ahead, filled with growth, achievement, and success for all our students.

Sept. 25 Student Council **Nominations**

Sept. 24 Coffee with the principal

Sept. 25 International **University Fair** Anything but a

Student Council

Announcement

Character Skill 'Respect + **Humanity**⁴ **Assembly**

Sept 30 **Student Council Investiture** Ceremony



This Month at CBS

Bringing Talent to Life

VOL 1 - September 2025 **High School**

Character Trait of the Month

For the month of September, our character trait focus will be on Respect. Students will engage in sions with their peers and teachers about this important trait, and its connection to Islamic values will be highlighted. We will also present it during our September assembly.



Bus Service

Please note that our bus service will begin on September 5th for dismissal only, with full service (pickup and drop-off) starting on September 8th. We encourage parents to make arrangements accordingly until the bus service is fully operational.



Technology

We have kept a great focus on technology where all students are asked to bring in their own laptops. Many online activities, quizzes and learning will take place in classes. We are indeed a joyous and caring community with the common goals of nurturing responsible, caring global citizens and promoting high-level learning.

To know the specifications of the laptop students should bring to school, kindly scan this barcode:

Digital student card

Canadian Bilingual School is pleased to announce the launch of the Digital Student Card and E-Wallet, a smart solution designed to make school life easier for both students and parents. With this card, attendance is recorded simply by tapping it at the reader, and students can also use it as an e wallet to purchase meals and snacks at the canteen without carrying cash. The card is safe and convenient, serving both attendance and canteen purposes, with the added benefit of easy top-up options for parents at any time.



Sincerely, Ms. Gihan Hassan High School Principal الأحداث القادمة ١ سبتمبر المدرسة الكندية ثنائية اللغة Canadian Bilingual School بنيل تيميدس النياة أعزاءنا عائلات CBS،

مرحبًا بكم في العام الدراسي 2025-2026!

العدد الأول—2025 سبتمبر المرحلة الثانوية

استحقاق الدفعة الأولى من الرسوم

> ۱ سبتمبر أول يوم دراسي الصفوف ۲-۲۱

۱۱–۷ سبتمبر اختبارات MAP

۱۰ سبتمبر أمسية التعريف بالمدرسة (Open House) سبتمبر



أعزاءنا أولياء أمور طلاب CBS،

مرحبًا بكم في العام الدراسي 2025-2026!

يسرنا للغاية أن نرحب بالطلاب والعائلات العائدين والجدد إلى عام آخر رائع في CBSنحن سعداء بانضمامكم إلى مجتمعنا، حيث تتمثل مهمتنا في تعزيز بيئة محترمة وآمنة وداعمة، تشجع على التوقعات العالية والتحصيل الأكاديمي. التزامنا يظل ثابتًا: تقديم تعليم عالي الجودة وتجارب تعلم ذات معنى تُعد الطلاب اجتماعيًا وأكاديميًا وعاطفيًا، وتزويدهم بالمهارات الأساسية للقرن الحادي والعشرين.

مع بدء العام الدراسي الجديد، نود تذكير أولياء الأمور بضرورة سداد القسط الأول من الرسوم الدراسية في الوقت المحدد. كما نؤكد على أهمية الالتزام بالمواعيد—ينبغي أن يصل الطلاب بحلول الساعة 7:30 صباحًا وأن يكونوا مرتدين الزي المدرسي الرسمي كل يوم. يمتد اليوم الدراسي من الساعة 7:30 صباحًا حتى 2:30 ظهرًا، من الأحد إلى الخميس، والالتزام بالمواعيد يضع أساسًا لتعلم منتج وفعّال.

يسعدنا دعوتكم لحضور يوم التعريف بالمدرسة (Open House)يوم الأربعاء، 10 سبتمبر، بعد انتهاء الدوام. يوفر هذا الحدث فرصة ممتازة للقاء

بعدمه طفلكم، واستكشاف المنهج الدراسي، ومناقشة كيفية العمل معًا لدعم نجاح طفلكم هذا العام. إن مشاركتكم النشطة تلعب دورًا حيويًا في مسيرتهم

لتعليمية.



بالنيابة عن فريق CBSبأكمله، أود أن أعرب عن خالص تقديري لدعمكم المستمر وشراكتكم معنا. معًا، نتطلع إلى عام ملهم مليء بالنمو والإنجاز والنجاح لجميع طلابنا.

25سبتمبر ترشیحات مجلس الطلاب



المدرسة الكندية ثنائية اللغة Canadian Bilingual School

Bringing Talent to Life

إدخبال العوهية في الحيباة

هذا الشهر في CBS

إبراز المواهب وإحياؤها

العدد الأول—2025 سبتمبر المرحلة الثانوية

سمة الشهر



خلال شهر سبتمبر سيكون تركيزنا على صفة الاحترام. سيشارك الطلاب في مناقشات مع زملائهم ومعلميهم حول هذه الصفة المهمة، كما سيتم إبراز . ارتباطها بالقيم الإسلامية. كذلك سنقوم بعرضها خلال تجمع شهر سبتمبر

خدمة الباص

التكنولوجيا



نولي اهتمامًا كبيرًا بالتكنولوجيا حيث يُطلب من جميع الطلاب سيتم تنفيذ العديد من إحضار أجهزتهم المحمولة الخاصة بهم نحن الأنشطة والاختبارات والتعلم عبر الإنترنت داخل الصفوف بالفعل مجتمع سعيد ومتعاطف يجمعه هدف مشترك يتمثل في

ُّالِی ،تنمیٰة طَّلابُ مُسُؤولین ومُهْتَمین بالآخرین وَمُواَطنین عَالمیین جانب تعزیز التعلم علی أعلی المستویات



لمعرفة مواصفات الحاسوب المحمول الذي يجب على الطلاب إحضاره إلى المدرسة،

يُرجى الاطلاع على الرابط التالي:

https://www.cbskuwait.com/instructional-technologyat-cbs-bring-your-own-device-byod

بطاقة هوية الطالب الذكية



بسر المدرسة الكندية ثنائية اللغة أن تعلن عن إطلاق بطاقة الطالب الرقمية والمحفظة من خلال .كحل ذكي يسهل الحياة المدرسية على الطلاب وأولياء الأمور ،الإلكترونية كما يمكن ،يتم تسجيل الحضور ببساطة عبر تمريرها على جهاز القارئ ،هذه البطاقة للطلاب استخدامها كمحفظة إلكترونية لشراء الوجبات والوجبات الخفيفة من المقصف فهي بطاقة واحدة ،تتميز البطاقة بالأمان وسهولة الاستخدام .دون الحاجة لحمل النقود مع إمكانية إعادة شحنها في أي وقت من قبل أولياء ،الحضور والمقصف تجمع بين

مع خالص التحية السيدة/ جيهان حسان مديرة المدرسة الثانوية

24 سبتمبر لقاء مع المدير (Coffee with the Principal) عصبتمبر عرض الجامعات الدولي

فعالية "Anything but aBag"

إعلان مجلس الطلاب

تجمع صفي حول سمة الشهر: الاحترام + الانسانية

30 سبتمبر حفل تنصيب مجلس الطلاب